
Referat Klubmøde den 8. febr.  2024

Til aftenens klubmøde var mødt 10 medlemmer. Sygdom ( Kirsten) ferie og afbud satte sit aftryk.

 Aftenens stafet blev vist af Gorm, som havde 2 film med. 
En optagelse fra Platform K med et interview og en optagelse fra Belle Kunst. 

Optagelserne gav anledning til konstruktiv kritik af bl.a optagelserne med den person som blev 
interviewet. Optagelserne er ofte for tæt på personen. Personen er i fokus for lang tid. Bl.a. 
kunstnerens megen tale burde suppleres med dækbilleder af de omtalte værker.  Men ellers er det 
dejligt, at Gorm er i gang igen, så vi kan få gang i optagelserne.
Herefter blev drøftet mere generelt optagelser til HLTV. Bl.a om teksterne skal ensrettes i størrelse, 
farve og type ( font). Der var vist bred enighed om, at disse ting hører til producerens frihed. 

Efter megen snak fik vi til sidst vendt aftenens programsatte emne, nemlig ”Fra projektbakke til 
tidslinje”. Det blev dog eb lille omvej. Knud Erik har haft meget døje med Pinnacle 26, som ikke 
ville importere hans optagelser, men i stedet hoppede ud på skrivebordet.  Flere foreslog en 
alternativ import-metode. Knud Erik har senere meddelt, at NU kører det igen for ham. GODT.

Henning B mener, at hans film OGSÅ kører/vises på selve tidslinjen, så det glæder vi os til at se 
næste gang. 

Bjarne gav en kort orientering om fremskridt vedr vores Onlime-konto. Der udsendes snarest en 
nærmere redegørelse for oplægning på Onlime fremover. Dety blev pointeret, at vi IKKE skal have 
Onlime-progammet installeret på vores PC`er  fremover og derfor bør slette den. Alle mente at have
styr på hvordan man sletter et program HELT fra computeren. 

Så var der kaffe og lotteri, men jeg kan ikke huske hvem der vandt. Det var vist den rigtige side af 
bordet denne gang. 
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